
 

  

 

 

 
 
Veerle Waegemans stopt als voorzitster bij de Spurs Dames. Jarenlang zette ze zich 
in voor de groei van het vrouwenbasket binnen onze club. Met hart en ziel, zoals ze 
dat als speelster destijds ook deed. Er wacht haar bij Basketbal Vlaanderen een 
mooie, nieuwe uitdaging. 
 
 
Hoe kwam je destijds bij de Spurs? 
 
VW - Een jaar of tien geleden kwam ik bij KBTK terecht na 17 jaar zonder basket. Ik had 
gespeeld tot mijn 23ste en toen ik was afgestudeerd, koos ik er voor een gezin te stichten. Op 
mijn 40ste werd ik dan gebeld door coach Ingrid Dreesen die me vroeg om een paar matchen 
mee te spelen met Dames A omdat zij in spelersnood zat. Er waren te weinig jeugdspelers 
beschikbaar. Ik heb er enkele heel toffe maanden beleefd tot ik samen met enkele oud-
speelsters een veteranenploegje startte bij KBTK, puur voor het amusement. 
 
 
Hoe was het om in die periode te spelen in tweede landelijke? 
 
VW - Het was heel tof om met dat team terug matchen te betwisten, maar vooral het sociale 
aspect bleek voor mij toch het belangrijkste op die leeftijd. Bij de veteranen kon ik samen 
basketten met een grote groep vriendinnen. Ik had de leukste sport ter wereld volop 
herontdekt. 
 
 
Je startte nadien de sportieve cel en bracht coôrdinatoren en coachen samen voor meer en 
beter overleg.  
 
VW - Een aantal meisjesploegen kwam uit in competitie, maar die waren nog niet klaar voor 
basketbal op landelijke niveau. De sportieve cel moest de doorstroming vanuit de jeugd naar 
het fanionteam mogelijk maken zowel bij de jongens als de meisjes. Johan Haghebaert die 
toen voorzitter was, vroeg me daarna om in het bestuur te komen zetelen. Zo is de bal aan 
het rollen gaan. We konden Benny Mertens aantrekken als coach, er werd meer en intenser 
getraind en je zag het niveau van de meisjes stijgen. Na de titel in tweede landelijke 
belandden we in eerste, gevolgd door het fusieverhaal dat ons toeliet nog een stap hoger te 
zetten.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 

  

 

 

 
Voor je het wist, stond je met je team in Topdivision. 
 
VW - Er was al een mooie samenwerking met Dynamite Deerlijk waarbij een aantal Kortrijkse 
talenten er mochten meetrainen op het hoogste niveau. Onder impuls van Stad Kortrijk 
belandde alles plots in een stroomversnelling. Alle kennis en ervaring van KBTK, Kortrijk 
Sport en Dynamite Deerlijk werden gebundeld in de nieuwe club die Kortrijk Spurs zou 
heten. Die fusie is een van de hoogtepunten uit mijn carrière precies omdat ze zo vlot is 
verlopen.  
 
 
Kregen de ambities nog een extra boost toen Steve Rousseau de club kwam versterken? 
 
VW – Absoluut. De verwachtingen werden op die manier nog hoger gelegd, iets wat de stad 
graag zag gebeuren. Zowel bij de dames als heren werd geïnvesteerd in professionalisering. 
De ambities werden bijgesteld en er werd gedroomd van de top vier in Topdivision.  Jammer 
genoeg werd het damesproject na dit eerste seizoen al teruggeschroefd. We keren nu terug 
naar de basis en willen met eigen gevormde meisjes toch een mooi niveau halen. We willen 
het opleidingsniveau hoger krijgen zodat we onze jeugd kunnen klaarstomen voor 
Topdivision. Die ambitie moet nu niet langer de top vier zijn, we moeten met de Spurs een 
club worden die in de reeks vlot meedraait met een mix van ervaren speelsters en jonge 
talenten van bij ons. Bruce Minne wordt volgend seizoen zowel jeugd- als headcoach 
waardoor de integratie jeugd-fanion vlot kan verlopen. De volgende seizoenen verwachten 
we een aantal Kortrijkse meisjes bij de fanion A. 
 
 
Je verlaat de Spurs en neemt voortaan een rol op binnen basketbal Vlaanderen. Wat wordt 
jouw nieuwe rol daar? 
 
VW - Sinds juni 2022 zetel ik in het bestuursorgaan van Basketbal Vlaanderen waar we voor 
enkele uitdagingen staan. Het ledenaantal is gestegen, maar het wordt een uitdagende 
opdracht om voor al die basketters voldoende coaches en scheidsrechters te vinden. We 
moeten dat probleem counteren door een goed beleidsplan op te stellen.  
 
 
Hoe zie je de toekomst van de TDW-competitie in België? 
 
VW - Er zijn momenteel gigantische verschillen in de hoogste afdeling. Er zijn clubs met grote 
budgetten en er zijn er die haast zonder spelen. Er zijn te veel non-wedstrijden waarin het 
niveauverschil veel te groot is. Daaraan moet iets gebeuren. Er moet meer spanning 
gecreëerd worden om zo het vrouwenbasket nog aantrekkelijker te kunnen maken voor 
publiek, media en sponsors. Als we het succes van de Cats zien die volle zalen lokken,  
mogen we dromen dat dit ooit ook voor Top Division Women mogelijk kan zijn.  In principe 
mogen er 14 teams aantreden in Topdivision, maar de budgetverschillen zijn zo groot dat die 
wanverhouding momenteel zorgt voor maar elf clubs op het hoogste niveau. We moeten 



 

  

 

 

dus meer meisjes aan het basketten krijgen zodat de vijver groter wordt waaruit de clubs 
kunnen vissen. Hopelijk kunnen de Cats zich kwalificeren voor de Olympische Spelen en kan 
dit jonge meisjes stimuleren om dezelfde dromen na te streven.  Ik verlaat dan wel de Spurs, 
maar de eerste maanden zal ik mijn opvolger Manu Gheyen met raad en daad bijstaan. Ik 
geloof er in dat hij terug iets kan opbouwen met de jeugd om snel het Kortrijkse publiek 
terug mooie topwedstrijden te kunnen aanbieden. 
 
 
Wat is jouw mooiste herinnering aan de Spurs? 
 
VW - De wedstrijd onder coach Nils Strumane waarmee we kampioen speelden in Tweede 
Landelijke zal me altijd bijblijven. We wonnen toen op de allerlaatste speeldag van Knokke 
met amper twee punten. Het was een thriller van jewelste die ons toeliet eindelijk de stap te 
zetten naar eerste landelijke. 
 
Dankjewel Veerle voor wat je deed voor het damesbasket in Kortrijk. Jouw verdienste is 
niet gering. Veel succes in de toekomst! 
 
 
STEVEN VERHAMME 
 


